
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 8.11.2022 r. 

  

I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 15.30 

Obecni na posiedzeniu: 

Jolanta Michałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Edward Pilarski – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Andrzej Janus – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Zbigniew Pęcherz – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Adam Pielka – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Alicja Ziaja - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Roman Kulawik – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Artur Dawydzik – Przewodniczący Rady Gminy  

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie petycji dot. obniżenia stawki vat na drewno opałowe – ciąg dalszy. 

2. Rozpatrzenie petycji dot. zapewnienia bezpośredniego dostępu do danych przestrzennych dla 

APP i ich zbiorów za pomocą usługi pobierania WFS – ciąg dalszy. 

3. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jolanta Michałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

  

Ad. 1.  

Rozpatrzenie petycji dot. obniżenia stawki vat na drewno opałowe – ciąg dalszy. 
Przewodnicząca Komisji przypomniała zgromadzonym treść petycji a Sekretarz Gminy 

wyjaśniła kiedy wpłynęła petycja, czego dotyczyła oraz jakie działania zostały podjęte w 

związku z jej przedmiotem. 

Członkowie Komisji, po przeprowadzeniu dyskusji i wysłuchaniu informacji Sekretarza Gminy 

wypowiedzieli się jednogłośnie w wyżej wymienionej sprawie. Członkowie Komisji 

postanowili przedłużyć rozpatrzenie petycji do 31 stycznia 2023 roku.  

Ad. 2. 

Rozpatrzenie petycji dot. zapewnienia bezpośredniego dostępu do danych przestrzennych 

dla APP i ich zbiorów za pomocą usługi pobierania WFS. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała zgromadzonym treść petycji a Sekretarz Gminy 

wyjaśniła kiedy wpłynęła petycja, czego dotyczyła oraz jakie działania zostały podjęte w 

związku z jej przedmiotem. 

Członkowie Komisji, po przeprowadzeniu dyskusji i wysłuchaniu informacji Sekretarza Gminy 

wypowiedzieli się jednogłośnie w wyżej wymienionej sprawie.  

Członkowie Komisji uznali przedmiotową petycję za niezasadną i wnioskowali o 

przedstawienie projektu uchwały w tej sprawie na najbliższej sesji Rady Gminy.  

Ad. 3. 

Sprawy bieżące.  
Radni wnioskowali o uporządkowanie terenu przy pojemnikach na odpady znajdujących się 

przy ogródkach działkowych w Potępie – uruchomienie monitoringu lub montaż fotopułapki.  

  

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 16:00.  

 

 

Protokół zakończono i podpisano………………………………………………………………. 

Prot. K. Michałek 


